

TO: GA ALL APPOINTED AGENT

25th APR, 2018

GARUDA/CANDM-20030/2018

The GBIAC 2nd Terminal Operation

白云机场第二航站楼正式启用通知

Dear Sir or Madam:

Best Greetings from PT Garuda Indonesia.

印尼鹰航送上最好的问候.

Please kindly be informed that the 2nd Terminal of Guangzhou Baiyun International Airport will officially start operation on 26th Apr, 2018. And Garuda Indonesia check in counter will be moved to the 2nd Terminal for normal operation, details as follow:
请注意: 广州白云机场二号航站楼于 2018 年 4 月 26 日正式启用。届时, 印尼鹰航值机柜台也搬迁至二号航站楼, 具体信息如下:

1. Start from 26th Apr 2018, GA899 CAN-JKT route check in counter will be operated in Terminal 2.

从 2018 年 4 月 26 日起, GA899 广州-雅加达航线在 2 号航站楼进行值机服务。

2. **On 26th Apr 2018, GA897 CAN-DPS route check in counter will be operated in Terminal 1.** Start from 27th Apr 2018, GA897 CAN-DPS route will be operated in Terminal 2.

2018 年 4 月 26 日, GA897 广州-巴厘岛航线在 1 号航站楼进行值机服务。从 2018 年 4 月 27 日起, GA897 广州-巴厘岛航线在 2 号航站楼进行值机服务。

航班信息:

	Flight Number/ Route 航班/航线	Flight Schedule 航班时刻	Check in Counter 值机柜台	Check in Time 值机时间
DPS Route 巴厘岛航线	GA897 CAN - DPS	0220 - 0740	M5-10	00:00-01:30
	GA896 DPS - CAN	1810 - 0025+1		
JKT Route 雅加达航线	GA899 CAN - JKT	1810 - 0025+1	M8-11	12:45-15:00
	GA898 JKT - CAN	0835 - 1445		

GA897 广州-巴厘岛航班 T2 值机柜台: M5-10 值机时间: 00:00-01:30

GA899 广州-雅加达航班 T2 值机柜台: M8-11 值机时间: 12:45-15:00

Sincerely yours,

PT. Garuda Indonesia

Guangzhou Branch Office
印度尼西亚鹰航空广州办事处